
Český nohejbalový svaz, z.s., Zátopkova 100/2, 160 17 Praha 6 – Břevnov
tel. 602 940 312 ° e-mail: nohejbal@cuscz.cz  ° web:  www.nohejbal.org

Zápis z 29. jednání Výkonného výboru ČNS
konaného v Praze dne 18.1.2020 (9:00 – 14:30 hod.) 

Účastníci

Výkonný výbor Kamil Kleník, Michal Hostinský, Vladimír Hlavatý, Vlastimil Stehlík, Ondřej Košatka a
Petr Jahoda

Generální sekretář Soňa Fáberová
Dozorčí rada bez účasti
Hosté Vlastimil Pabián – hospodář, Ivan Škoda – sekretář STK
Omluveni Vladimíra Voithová – komise žen,  Miroslav Sachl  ml.  –  komise rozhodčích,  Vladimír
Pavlík trenérsko-metodická komise, Ladislav Kratochvíl – legislativa a disciplinární komise

Jednání se účastní nadpoloviční většina členů VV ČNS, VV je usnášeníschopný. 

Program jednání:

1. Projednání úkolů z posledního jednání 09,00 – 09,10

2. Sportovně technická komise 09,10 – 09,30
- Vydaná rozhodnutí, jsou-li
- Schválení návrhu RJS 2020
- Schválení plánu činnosti a rozpočtu 2020
- Různé 

3. Komise mládeže 09,30 – 10,00
- Schválení plánu činnosti a rozpočtu 2020
- Různé

4. Komise propagace 10,00 – 10,30
- Schválení plánu činnosti a rozpočtu 2020
- Různé 

5. Komise žen 10,30 – 11,00
- Schválení plánu činnosti a rozpočtu 2020
- Různé

6. Komise rozhodčích 11,00 – 11,30
- Schválení plánu činnosti a rozpočtu 2020
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- Různé

7. Trenérsko metodická komise 11,30 – 12,00
- Schválení plánu činnosti a rozpočtu 2020
- Různé

8. Komise reprezentace 12,00 – 12,30
- Schválení plánu činnosti a rozpočtu 2020
- Různé

9. Komise tuzemského rozvoje 12,30 – 13,00
- Schválení plánu činnosti a rozpočtu 2020
- Různé

10. Komise zahraničního rozvoje 13,00 – 13,30
- Schválení plánu činnosti a rozpočtu 2020
- Různé

11. Rada ČNS
- Stanovení termínu a místa pro svolání Rady ČNS 13,30 - 13,40

12. Ostatní 13,40 – 14,00
- Schválení RMJ, jsou-li
- Informace prezidenta k MS mužů 2020 v Praze
- Informace hospodáře ČNS k plnění rozpočtu 2019
- Různé, diskuze

Bod 1) Projednání úkolů z posledního jednání

Předseda Komise mládeže předloží Zprávu o činnosti komise za rok 2018 a 2019 do 31.1.2020.

Bod 2) Komise reprezentace
Z důvodu časové tísně předsedy Jiřího Šmejkala byl předřazen bod č. 8. Předseda seznámil přítomné s plány na
rok  2020  týkající  se  turnajů,  soustředění  a  exhibičních  utkání.  Pro  následující  rok  nedochází  k navyšování
jednotlivých  rozpočtových  položek.  Prezident  zmínil  potřebu  vyhovit  tzv.  etický  kodex  reprezentanta.  Návrh
dokumentu připraví komise reprezentace ve spolupráci s Ladislavem Kratochvílem.

Usnesení:
VV souhlasí s plánem činnosti a rozpočtem Komise reprezentace v celkové výši 520 tis. Kč pro rok 2020. 

Bod 3) Sportovně-technická komise

Ivan  Škoda  komentoval  poslední  vydaná  Rozhodnutí  STK  týkající  se  převodů  soutěží  a  odstranění  duplicit
v Registru. Byla předložena zpráva komise za rok 2019, plán činnosti a členové byli seznámeni s nákladovými
položkami v rozpočtu na rok 2020. 

Usnesení:
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VV souhlasí s plánem činnosti a rozpočtem Sportovně-technické komise v celkové výši 150 tis. Kč pro rok 2020. 

Ondřej Košatka se připojil k jednání VV v 10 hodin.

Poté Ivan Škoda s prezidentem Kamilem Kleníkem seznámili ostatní s úpravami Rozpisu jednorázových soutěží a
o finálním znění bylo hlasováno.

Usnesení:

VV souhlasí se zněním Rozpisu jednorázových soutěží pro rok 2020. 

Vlastimil Stehlík se připojil k jednání VV v 10,10 hodin.

Hodnocení  jednorázových  soutěží  za  rok  2019  bylo  řádně  zpracováno  a  následně  zveřejněno  na  oficiálních
webových stránkách ČNS. Členové VV byli seznámeni s Termínovým kalendářem jednorázových soutěží, který
však není ještě úplný.

Bod 4) Komise mládeže

Prezident komentoval dosavadní absenci zprávy činnosti Komise mládeže za rok 2018 a 2019. Předseda Michal
Hostinský se omluvil za nedodržení termínů z osobních důvodů a přislíbil splnění povinností do 31.1.2020.

Přítomným představil plán činností na rok 2020 a detailně informoval o návrzích finančních rozpočtů jednotlivých
položek včetně nákladů na pohár ČNS, kempy mládeže a navrhuje navýšení financí u kreditního systému, který je
hlavním motivačním prvkem klubů, které se aktivně podílejí na výchově nohejbalové mládeže.

Usnesení:

VV souhlasí s plánem činnosti a rozpočtem Komise mládeže v celkové výši 535 tis. Kč pro rok 2020. 

Bod 5) Komise propagace a marketingu
V tomto bodě předseda komise propagace komentoval položky návrhu rozpočtu pro rok 2020, které musí detailněji
rozpracovat.  Ondřej  Košatka  nabídl  správu  webu  www.nohejbal.org po  stránce grafické  i  obsahové,  zejména
v sekci aktuality, kalendář a krátké zprávy.

Usnesení:

VV souhlasí s plánem činnosti a rozpočtem Komise propagace a marketingu v celkové výši 460 tis. Kč pro rok
2020. 
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Bod 6) Komise žen 
Pro omluvenou neúčast zástupkyň komise seznámil členy s plánem činnosti a návrhem rozpočtu prezident VV.
Rozpočet vychází ze zkušeností minulých let a nedochází pro rok 2020 ke změnám.

Usnesení:

VV souhlasí s plánem činnosti a rozpočtem Komise žen v celkové výši 26 tis. Kč pro rok 2020. 

Michal Hostinský upozornil na nepříliš aktivní přístup Komise žen ke kreditnímu systému a přislíbil spolupráci
Komise mládeže s Komisí žen.

Předsedkyně komise písemně požádala VV o možnost  rozšíření Komise žen o členku Martinu Čermákovou a
prezident dal o tomto návrhu hlasovat.

Usnesení:

VV souhlasí s rozšířením Komise žen o novou členku Martinu Čermákovou z TJ Solidarita Praha.

 
Bod 7) Komise rozhodčích
Ivan Škoda provedl komentář k rozpočtu komise na rok 2020, podrobně seznámil ostatní členy VV s jednotlivými
položkami, plánem seminářů rozhodčích, navýšením odměn pro rozhodčí i s novou položkou zapisovatele utkání.
V rozpočtu dochází ke snížení finančních prostředků na vlastní činnost.

Usnesení:

VV souhlasí s plánem činnosti a rozpočtem Komise rozhodčích v celkové výši 138 tis. Kč pro rok 2020. 

Bod 8) Trenérsko-metodická komise
Při neúčasti předsedy komise se informací o činnosti této komise ujal Vlastimil Stehlík, představil návrh rozpočtu
na rok 2020, který se od předchozího kalendářního roku nemění.

Usnesení:

VV souhlasí s plánem činnosti a rozpočtem Trenérsko-metodické komise v celkové výši 259 tis. Kč pro rok 2020. 

Bod 9) Komise zahraničního rozvoje
Předseda komise komentoval návrh činností a rozpočet na rok 2020. Činnost této komise bude v letošním roce
ovlivněna blížícím se MS v nohejbalu mužů 2020 v Praze.
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Usnesení:

VV souhlasí s plánem činnosti a rozpočtem Komise zahraničního rozvoje v celkové výši 10 tis. Kč pro rok 2020. 

Ondřej Košatka odešel z jednání výkonného výboru ve 12,15 hod.

Bod 10) Rada ČNS
Z důvodu nepřítomnosti zástupce Komise tuzemského rozvoje byl předřazen tento bod. V souladu se stanovami
ČNS  byl  stanoven  termín  svolání  Rady  ČNS  na  1.3.2020  v zasedací  místnosti  v  Praze.  Prezident  seznámil
přítomné členy s programem a vlastním průběhem Rady ČNS. Generální sekretář bude ve spolupráci s Ladislavem
Kratochvílem obratem kontaktovat všechny KNS ohledně nominantů do Rady ČNS.

Usnesení:

VV souhlasí se stanoveným termínem a místem pro svolání Rady ČNS. 

Bod 11) Komise tuzemského rozvoje
Martin Maršálek provedl úvodní komentář ke koncepčním materiálům komise a kritizoval současný stav a systém
dlouhodobých soutěží  ČNS.  Prezident  VV reagoval  informacemi o  nezpochybnitelném rozvoji  nejen  systému
nohejbalových  soutěží,  ale  zejména  o  rozmachu  na  poli  mezinárodním.  Proběhla  vášnivá  diskuze  všech
přítomných  členů  s předsedou  Komise  tuzemského  rozvoje  nad  systémem  soutěží,  hracími  dny,  srovnáním
s ostatními  sportovními  odvětvími a návrhy možných změn a postojů.  Předseda komise informoval o systému
soutěží ve školách na okresních,  krajských a republikové úrovni.  Dále se hovořilo o pravidlech a budoucnosti
ankety Nohejbalista roku. Martin Maršálek dostal úkol zpracovat systém pro anketu Nohejbalista roku pro všechny
kategorie – muže, ženy, juniory a dorost.
Hospodář ČNS upozornil předsedu komise na nečerpání rozpočtových prostředků za rok 2019 a navrhl snížení této
kapitoly na 20 tis. Kč oproti 46 tis. Kč z roku 2019.
Prezident VV na závěr vyzdvihl redakční činnosti Martina Maršálka a poděkoval mu za dosavadní skvělou práci
při tvorbě písemných nohejbalových článků a knih.

Usnesení:

VV souhlasí s plánem činnosti a rozpočtem Komise tuzemského rozvoje v celkové výši 20 tis. Kč pro rok 2020. 

Poté prezident seznámil členy VV se stavem příprav MS v nohejbalu mužů 2020 v Praze. Informoval o rozpočtu
akce,  zajištění  sportovních  hal,  představil  herní  systém,  ukázal  webové  stránky  k MS,  které  budou  oficiálně
spuštěny do 3.2.2020 před další vlnou prodeje vstupenek a informoval o spolupráci se společností Excalibur Tours
Praha s. r. o., co se týče zajištění ubytování účastníků MS.

Poté byla otevřena diskuze, jelikož nebyl žádný příspěvek, prezident jednání VV ukončil.
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jednání VV

Termín: únor 2020

Místo: neurčeno

Kamil Kleník, v.r.
prezident ČNS
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